
獎學金申請表 Application Formfor MUST Scholarships 

申請人姓名 

Applicant’s name 

中文姓名 

Full name in Chinese is 
 

英文全名 

Full name in English 
 

欲申請獎學金名稱Which type of scholarship are you applying for? 

□ 學雜費全免或半免

獎學金  

Full or Half Tuition 

Waiver Scholarship 

 

□ 生活補助獎學金
Living Expenses 

Scholarship 

□申請大學部者：高中在學成績總平均七十分(GPA2.5）以上 

For bachelor degree: Average mark is 70 or 2.5 GPA and above 

□申請碩士班者：大學在學成績總平均七十五分(GPA3.0)以上 

   For Master's degree : Average mark is 75 or 3.0 GPA and above 

□申請中文授課者：華語文能力測驗高階級以上 

   Chinese-taught program applicant: TOCFL level 4 and above e. 

□申請英文授課者：TOEFL IBT 50, PBT 500 or TOEIC 550 or IELTS 4.0 以上 

   English-taught program applicant: TOEFL IBT 50, PBT 500 or TOEIC 550 or IELTS 

4.0 and above. 

□ 優良華語文獎學

金，新台幣 20,000

元/學期，提供 4

學期  

Elite Mandarin 

Scholarship 

(NT$20,000元/ 

semester for 4 

semesters) 

符合以下一項條件即可 

The applicant who can meet the one of following criteria are eligible for this scholarship 

□ 中文為母語 

Chinese as native language. 

□ 華語文測驗成績達進階級以上  

TOCFL Level 3 or above. 

□ 於本校或他校華語文中心研修期間獲得成績等同於華語文測驗成績達進階級以上 

Test results identified by MUST or other Chinese language center as equivalent to 

TOCFL Level 3 or above 

□ 其他證書等同華語文能力進階級以上  

Other certificate equivalent to TOCFL Level 3 or above 

請說明您申請本獎學金之優勢，若空間不足請自行增加頁數 

Please recommend yourself for MUST scholarships and feel free to add pages to make additional comments. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

獲得明新科技大學獎學金者，有義務履行國際教育與交流中心所辦理之教學助理業務 

If applicants accept the scholarship offered by MUST, have the obligation of fulfilling the requirements on 

teaching assistant regulated by the International Education and Exchange Center. 

生活補助獎學金將以申請人在其母國大學擔任講師以上職務，或具其他傑出資格者得酌情調整增加 

For living expenses scholarship, if applicants are the instructor of university or have outstanding behavior or 

record, the living expenses scholarship will be raise. 

簽名 Applicant’s signature                         日期 Date             date日/month月/year年 


